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Verksamhetsberättelse 2024 

 
 
Styrelsen 
Styrelsen har bestått utav Inger Kullberg (ordförande), Nils-Erik Larsson (kassör), Kenth Lang, 
Arne Holmberg, Elin Lindahl, Klas Turesson, Kristina Jonsson Thorell (sekreterare).  
 
Medlemmar 
Vid årets slut hade föreningen 127 medlemmar (i fjol 126).  
 
Möten och aktiviteter 
Vi har haft möten och aktiviteter där vi delat kunskap och utbytt erfarenheter medlemmar 
emellan. Vi har träffat allmänheten och spridit kunskap om bin, honung och pollinering.  
 

- Kickstart för nya biodlare i april 
För att stötta nya biodlare träffades nya och mer rutinerade biodlare i Studiefrämjandets 
lokaler för att prata om vad som är viktigt att tänka på inför säsongen.  
 

- Vårmöte 
Under mötet gav Inger information om nya branschriktlinjer för säker honungshantering. 
Elin informerade om visningskupan i Rothoffsparken som är ett samarbete vi har med 
Eskilstuna kommun. I övrigt gavs information om vad som är aktuellt i kupan under våren. 
Kaffe med tilltugg fanns att köpa liksom lotter.  
 

- Sommarmöten 
Under sommaren har vi haft tre möten utomhus. Vi har fått tillfälle till att prata om biodling 
och att umgås. Mötena har varit i Rördrommen, Sundbyholms park vid lindarna och i 
Rothoffs parken. Det har varit en uppslutning med ca 15 - 20 medlemmar per möte.  
 

- Höstmöte 
Under höstmötet kunde medlemmar lämna in sin honung för honungsbedömning. Nils-Erik 
och Arne visade hur biodlingen samverkar med väder och om hur klimatförändringarna 
påverkar biodlingen. Information gavs om kommande kurs i bihälsa. Kristina och Elin 
informerade och frågade om intresse finns av en workshop med att koka bivax salva. Kaffe 
med tilltugg och lotter fanns att köpa.  
 



- Nybörjarkurs i biodling 
Arne har som föregående år varit kursledare och man har träffats hemma hos honom vid 7 
tillfällen. I år var det 14 deltagare. Nya biodlare har erbjudits mentorer och fått köpa 
samhällen eller avläggare.  Alla kursdeltagare har blivit biodlare. 
 

- Honungsbedömning 
Bedömningskommittén har i år bestått av Torbjörn Johansson, Christer Ericsson, Catrin 
Zetterström, Inger Kullberg och Gunilla Pyk. För att bedöma honungens kvalitet finns ett 
reglemente framtaget av kvalitetssamordnarna i biodlardistrikten. Kommittén utser också 
Eskilstunas godaste honung, vilken presenteras på årsmötet.   
 

- Biets dag i Julita 
Som tidigare år deltog föreningen under biets dag. Vår förening demonstrerade hur man 
slungar honung och trådar ramar. Bland övriga aktiviteter fanns bl.a. honungsbar, visning av 
pollenfällor, biprodukter och holkar från olika utställare.  Det fanns även möjlighet att lyssna 
på flera olika föredrag om bihälsa, pollinering och matlagning.  
 

- Rothoffskupan 
Tillsammans med kommunen har vi haft en visningskupa i Rothoffsparken. Föreningen har 
ansvarat för skötsel och tillsyn och kommunen har köpt in en visningskupa som de ansvarar 
för. Varje lördag har två biodlare gjort en bi inspektion och träffat allmänheten som visat 
stort intresse av bin. På plats har vi också sålt föreningens honung.  
 

- Drottning odling 
 I föreningen har Arne Holmberg och Gheorghe Calistru fortsatt med drottning odling. De har 
en parningsstation på en ö i Mälaren, vilket gör att föreningen har tillgång till drottningar 
med mycket goda anlag. Förutom att föreningens medlemmar har köpt drottningar har även 
biodlare från andra föreningar köpt drottningar. 
 

- Utbildningsdag i Flen för föreningsstyrelser 
I januari anordnades en utbildningsdag av distriktet. Innehållet var honungsförsäljning. Elin 
och Inger deltog. Biodlare förväntas idag själva sälja sin honung och har inte samma 
möjlighet som tidigare att lämna in honungen till en depå. Man får vara aktiv och skapa sina 
försäljningskanaler. 
 
Föreningen är representerad vid 
 

- Kommunens natur och vattenvårdsberedning 
 

- Rördrommen 
Fältsstationen Rördrommen är en samverkan mellan Naturskyddsföreningen, Ornitologerna 
och Eskilstuna biodlareförening. Föreningen har bikupor där.  
 
Tidigare år har föreningarna haft verksamhet med skolor där elever fått göra studiebesök. I 
år har den verksamheten pausats, pga svårigheter att bemanna.  Torbjörn Johansson som 
sköter bikuporna ingår i en arbetsgrupp för Rördrommen och den framtida verksamheten.  
 



- Svärmjour 
Frivilliga medlemmar har deltagit i svärmjoursverksamheten. Om allmänheten behöver hjälp 
med att ta hand om en bisvärm kan de ringa till svärmtelefonen och blir då kopplade till en 
lokal svärmfångare som rycker ut. Det har varit få svärmar i år. 
 
I media 
 

- Facebook och hemsida 
På facebook delges information och medlemmar kan dela intressen och frågor med 
varandra. På hemsidan läggs föreningsinformation och möteshandlingar ut samt att 
medlemmar kan annonsera köp och sälj. Hemsidan är också en informationssida för 
allmänheten. 
 

- P4 Sörmland 
Arne Holmberg har deltagit i ett reportage om förfalskad honung.  
 

- Bitidningen 
Inger Kullberg har deltagit i ett reportage om Honungens dag och vår verksamhet med 
visningskupan i Rothoffs parken.  
 

- Ekonomi 
Redovisas efter egen sammanställning. 
 
Slutord. 
Styrelsens förhoppning är att föreningens medlemmar haft nytta och nöje av årets olika 
möten och aktiviteter samt att biodlingen har varit givande och glädjefylld. Styrelsen tackar 
för visat förtroende och önskar gott nytt år med biodling.  
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